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   Het bestuur nodigt hierbij de leden en donateurs uit tot het bijwonen van de  
 

21e Algemene ledenvergadering 

In de grote zaal van De Voorhof 

Herenstraat 77a (naast de Oude Kerk),  Voorburg 

op donderdag 1 december 2005, aanvang 20.00 uur 
De zaal is open om 19.45 uur. 

 
 
Zoals gebruikelijk wordt ook deze ledenvergadering in twee gedeelten 
gesplitst. Het gedeelte vóór de pauze is gewijd aan de ledenvergadering. 
 
 
De agenda luidt als volgt: 
 

1. Opening door de voorzitter 
2. Vaststelling agenda 
3. Mededelingen en ingekomen stukken 
4. Verslag 20e algemene ledenvergadering op 26 april 2005      
    (zie hierachter) 
5. Voornemens voor 2006 en Begroting 2006 (zie hierachter) 
6. (Her)benoeming bestuursleden (zie hierachter) 
7. Rondvraag 
8. Sluiting 

 
Pauze ca. 20.45 uur tot 21.00 uur. 
Tijdens deze pauze wordt u een kopje koffie aangeboden.  
 
 
Na de pauze zal mw Carla de Wilt, werkzaam op het oud-archief van het 
Hoogheemraadschap Delfland, een lezing verzorgen over  
 
 

“De historische ontwikkelingen van de waterschappen,  
de ontwikkeling van de  bestuursstructuur en de taken van Delfland” 

  (waar mogelijk zal zij de link met Voorburg maken). 
 
 
 
Na afloop van de lezing wordt u een drankje aangeboden en kunt u nog wat 
napraten met elkaar en met bestuursleden van de HVV. 
 
 
Wij hopen velen van u weer te mogen begroeten. 
 
 

Secretariaat HVV 

Postbus 49, 2270 AA  Voorburg 
Tel: 079-3417604 

info@historischvoorburg.nl 

Nr. 39, november 2005. 
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Beste leden,                                                                                                             november 2005 
 
Voor u ligt alweer de 39e nieuwsbrief van de HVV. Geen gebruikelijk jubileumgetal, maar toch weer 
een verheugend gebeuren. De HVV publiceert regelmatig nieuwsbrieven, meestal als uitnodiging voor 
een van de ledenvergaderingen, maar ook tussendoor. Naast die nieuwsbrieven hebben we een website.  
De productie van al dat nieuws ligt bij onze leden. De nieuwsbrief wordt door het bestuur 
samengesteld. Het mag hier echter ook wel eens duidelijk vermeld worden dat Nieke Aalders er altijd 
voor opdraait om de stukken echt te produceren. Dat zelfde geldt voor de website.  
U zult begrijpen dat ik het dan ook betreur dat Nieke haar lidmaatschap van het bestuur gaat 
beëindigen. Ze heeft enorm bijgedragen aan de HVV en ik ben haar daar - namens u mag ik aannemen -
zeer dankbaar voor. 
Joop de Beer, onze adviseur sinds mensenheugenis, gaat binnenkort met pensioen.  
Dat betekent dat er ook een einde aan zijn adviseurschap aan het bestuur komt. We verliezen daarmee 
een groot deel van het levende geheugen van de vereniging en een bron van kennis en creatieve 
ideeën. Ook dat is triest. Maar, niet getreurd; we zijn vooral heel blij met alle werk dat zowel Joop als 
Nieke, voor de HVV hebben gedaan.  
Inmiddels hebben zich twee nieuwe kandidaat-bestuursleden aangemeld. Geen Nieke en geen Joop, die 
waren uniek. Maar ook zij zullen op hun eigen manier de HVV gaan ondersteunen, en daar verheug ik 
me al op. 
Kom naar onze Ledenvergadering en maak zowel het afscheid als de kennismaking zelf mee.  
Ik nodig u van harte uit. 
 
Renier van Gelooven, uw voorzitter 
 
 

Oproep 
 
Onze leden laten zich in het algemeen lovend uit over het periodiek Historisch Voorburg, 
zowel qua inhoud als qua uitvoering. De redactie is van plan te zijner tijd weer eens een 
periodiek uit te brengen met enkele korte bijdragen in plaats van één groot artikel. 
Daarom nodigt zij de leden van harte uit hieraan mee te werken. Te denken valt aan een 
tekst van gemiddeld vijf bladzijden, iets meer of minder is niet bezwaarlijk.  
Schrijversbloed dat nu gaat kloppen? U kunt zich aanmelden bij de heer Anne Jacobs, 
Rustenburgstraat 16, Voorburg. 
 
De redactie  

 
Verslag van de 20e algemene ledenvergadering,  
gehouden op 26 april 2005 te 20.00 uur in de grote zaal  
van De Voorhof, Herenstraat 77a te Voorburg. 
 
Aanwezig zijn 48 leden. 
Voorzitter (bij afwezigheid van de heer R.M.W. van Gelooven) tevens penningmeester is de heer  
J.L. Kok. Secretaris is de heer B.W. Pel. 
 
1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom tot de aanwezigen. 
 

2. Vaststelling van de agenda 
De agenda, zoals deze is rondgezonden, wordt vastgesteld, nadat besloten is om bij de rondvraag 
verslag te doen omtrent de werkgroepen. 
 

3. Ingekomen stukken        
Berichten van verhindering zijn ontvangen van: 
de heer A.G.H.H. Agterdenbosch, de heer A. Balkenende, mevrouw I.E.van der Beesen, 
de heer P. Derks, mevrouw M.C. van Etten-Zwart, de heer R.M.W. van Gelooven, 
de heer M.A.P.van Haersma Buma, de heer P.J. Krijtenburg, de heer G.Th. Langerak, 
de heer G.J. Lemckert, de heer F.C.H.M. Robbers, mevrouw C. Steinmetz, mevrouw P. Velthuijsen 

      en de Heer A.T.J. Verkerk. 
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De secretaris deelt verder mee, dat de heer W. van Tuyl een brief heeft geschreven, waarin hij zijn 
complimenten maakt over de jongste uitgave van de vereniging “Vliet en Burgh”. 
Spreker zal deze brief ter kennis van de redactiecommissie brengen. 
Hij deelt verder mee, dat er drie nieuwe leden nog zijn te melden namelijk mevrouw W.S. Vlastra 
uit Voorburg en de heren M.G.A.D. Harteveld uit Rotterdam en J.J. Korswagen uit Voorburg. 
Tot slot meldt hij, dat het jaarverslag over 2004 van de Archeologische Werkgroep Leidschendam-
Voorburg is ontvangen. 
  

4. Verslag van de 19e Algemene ledenvergadering van 25 november 2004.    
Dit verslag wordt goedgekeurd.   
 

5. Jaarverslag 2004 
De voorzitter verwijst naar de bijlage bij de agenda en neemt het puntsgewijs door. 
Ten aanzien van punt 6 Werkgroepen deelt de heer C.L. van der Leer mee zich ongerust te maken 
over het uitblijven van de herstelplannen van de Algemene Begraafplaats aan de Parkweg. Temeer 
daar nu sprake is om de stoffelijke resten van de heer  Winkler Prins over te brengen naar 
Veendam.  
Het is onbegrijpelijk, dat zulks wordt toegestaan, temeer daar in de nalatenschap van de heer 
Winkler Prins niets is aangegeven om elders te worden herbegraven. Als dit niet tegengehouden kan 
worden dan zou een gedenksteen op de begraafplaats moeten komen. Hij stelt voor, dat de 
vereniging een brief schrijft aan het college van B en W, waarin deze verontrusting tot uiting wordt 
gebracht. 
De vergadering is het hiermee eens. 
Mevrouw I. Verbeek zegt, dat Terebinth zich ook zorgen maakt over de plannen tav het graf van de 
heer Winkler Prins. Het blijkt evenwel, dat de familie wel achter deze plannen staat. 
De voorzitter zegt, dat het bestuur zich over het voorstel van de heer Van der Leer zal beraden. 
De vergadering keurt vervolgens het verslag goed. 
   

6.   Financieel verslag 2004 
 
De voorzitter verwijst opnieuw naar de bijlage bij de agenda.  
Hij geeft een korte toelichting op het verslag. 
De vergadering heeft geen vragen.      
  

7.   Verslag financiële controlecommissie 2004 
De heer F.G.W. Steinhorst deelt mee, dat hij met de heren J.W. Eggink en H. Mast de 
controlecommissie vormde en als zodanig de financiële bescheiden heeft gecontroleerd en akkoord 
bevonden. De commissie heeft daartoe een verklaring opgesteld, welke hij voorleest. 
Op grond hiervan keurt de vergadering het financiële verslag over 2004 en dechargeert de 
penningmeester voor zijn beheer over 2004. 
De heer J.F.J. Meershoek laat daarbij aantekenen, dat hij in het verslag van de controlecommissie 
een verwijzing mist naar de identificatie van de balans en de resultatenrekening. 
 

8.   Benoeming financiële controlecommissie 2005 
De voorzitter deelt mee, dat de heer Steinhorst vanwege zijn bestuurslidmaatschap niet langer deel 
kan uitmaken van de controlecommissie.  
Voorgesteld en benoemd wordt in zijn plaats de heer Meershoek. 
Beide andere heren worden herbenoemd. 
 

9.   Herbenoeming bestuurslid 
De secretaris  deelt mee, dat de heer Kok zich voor twee jaar herkiesbaar heeft gesteld. Daar er 
geen tegenkandidaten zijn gesteld en de ledenvergadering evenmin van dit recht gebruik wil maken 
stelt hij voor de heer Kok bij acclamatie te herbenoemen. 
De vergadering stemt hier unaniem mee in. 

 
10. Verslag werkgroepen en  rondvraag 

De heer J.H.S.M. de Beer brengt verslag uit omtrent de werkzaamheden van de werkgroepen. Hij 
deelt mee, dat de werkgroep bibliografie het aantal titels tot 2500 heeft uitgebreid. Binnenkort  
is de aanvulling op de website te lezen. 
De werkgroep onderwijs is klaar. De foto’s en de tekst zijn gereed. Daarvoor is in de afgelopen 
periode veel werk verricht. In het najaar verschijnt het boek over dit onderwerp. 
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De werkgroep bouwtekeningen is nog druk bezig met het bestuderen van de tekeningen. Er 
worden interessante zaken ontdekt, zoals bouwtekeningen van gemeentegebouwen, van 
schuilkelders enzovoort. 
De werkgroep burgelijke stand is ook klaar. Alle informatie is in de computer gebracht. 
Binnenkort zullen deze gegevens op internet geraadpleegd worden. De gegevens van Stompwijk 
 zijn op internet. 
De werkgroep algemene begraafplaatsen is bezig de informatie in de computer te brengen. 
De vergadering  neemt met belangstelling hiervan kennis.  
 

   Hierna volgt de rondvraag. 
De heer Van der Leer vraagt wat er met het oud-archief gaat gebeuren. 
De heer De Beer antwoordt, dat dit op termijn naar Leidschendam zal verhuizen. Het betreft hier 
het openbare archief. 
 
Uit de vergadering komt de vraag of het zenden van een brief, zoals besproken onder punt 5 wel 
voldoende is. Is het niet beter, dat een delegatie uit de vereniging met de betreffende wethouder 
gaat praten? 
De voorzitter zegt toe dit in het bestuur te zullen bespreken. 
 
De heer W. Beek wijst er nog op, dat in het verleden een werkgroep bestond met 
vertegenwoordigers uit de vereniging en de gemeente. 
Mevrouw Verbeek zegt, dat de wijkvereniging Oud-Voorburg met een vertegenwoordiger van 
Monumentenzorg deze week een gesprek zal hebben met de gemeente. Het punt omtrent de 
begraafplaats en Winkler Prins zal zeker meegenomen worden in de bespreking. 
Mevrouw M. Scheffers verwijst naar haar vraag in de vorige ledenvergadering omtrent foto’s van 
bloembakken op de Laan van Nieuw Oosteinde van voor de oorlog. Zij heeft bij de heer De Beer  
een aantal afbeeldingen kunnen bekijken. 
  
Aangezien niemand meer het woord verlangt schorst de voorzitter de vergadering voor het 
gebruiken van een kop koffie. 
 
Na hervatting geeft de voorzitter het woord aan de heer M.Harms, die een inleiding zal houden 
over Voorburg tijdens de tweede wereldoorlog.  
De heer Harms vertelt onder het tonen van diverse kranten, een knijpkat, de majo, en andere 
zaken hoe Voorburg door de deze slechte periode is doorgekomen. 
 
De voorzitter dankt de heer Harms voor zijn interessante lezing en overhandigt hem hiervoor een 
cadeaubon. Hij sluit vervolgens de vergadering en nodigt de aanwezigen uit voor het nuttigen van 
een drankje. 
 

 
 

Contributie 
Aan het eind van het jaar blijkt dat een dertigtal leden zijn /haar 
contributie voor 2005 nog niet heeft voldaan. 
Deze leden worden dan ook vriendelijk verzocht om de contributie 
alsnog zo snel mogelijk over te maken op girorekening 288321 tnv 
de penningmeester van de Historische Vereniging Voorburg. 
Hartelijk dank. 
                                                                     De Penningmeester 

 

(Her)benoeming Bestuursleden (ad agendapunt 6) 
Mw. S.E.Th. Aalders, bestuurslid, en de heer dr. R. van Gelooven, voorzitter, zijn aan de beurt 
van aftreden, maar herbenoembaar. Renier van Gelooven heeft zich tot herbenoeming bereid 
verklaard, maar Nieke Aalders stelt zich – na zes jaar – niet meer herbenoembaar.  

Wij prijzen ons gelukkig dat wij twee leden bereid hebben gevonden om haar plaats én nog een 
vacatureplaats in het Bestuur in te nemen.  
Het zijn de heer C. Verbeek en de heer ir J.S.W. van Gennip. 
Wij stellen u voor om beide heren met onmiddellijke ingang te benoemen in het Bestuur. 
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Hulpcommissie voor bezorging boeken 

Bijzonder dankbaar zijn wij voor alle hulp die wij weer hebben ondervonden bij de 
verspreiding van het Onderwijsboek. Wij hopen dat wij ook in de toekomst op hen (en nog 
anderen) mogen rekenen bij de verzending van onze Nieuwsbrief en de bezorging van ons 
tijdschrift HV. 
 

 
 

Begroting 2006  (ad agendapunt 5) 

 

Baten                                        € 

   
Contributieopbrengst 9.700 
   
Advertentieopbrengst en sponsorgelden 1.100 
   
Verkoop oude nummers Historisch Voorburg 250 
    
Overige baten, o.m. rente 300   
 --------- 
  
Totale baten 11.350 
  
           

Lasten   
   
Productiekosten uitgaven H.V.V. 8.750 
   
Bestuurskosten, vergaderkosten, e.d. 900 
     
Secretariaatskosten 1.500   
   
Kosten excursies minus bijdragen deelnemers                                      pm 
 ---------  
 
Totale lasten 11.150 
         
Begroot voordelig resultaat 2006 200  

 
  

- 

 

Het Bestuur is dringend op zoek naar een plek 
waar de voorraad van het tijdschrift “Historisch 
Voorburg” kan worden opgeslagen. Door 
ruimtegebrek is dit (na vele jaren) helaas niet meer 
mogelijk bij een van onze oud-bestuursleden. 
Wie oh wie heeft een plek in de garage, zolder, 
magazijn en helpt ons zo uit de brand ! 
Meldt u aan bij onze secretaris: 
tel: 079-3417604 of 
Email: info@historischvoorburg.nl  
 

Het Bestuur zou graag van de leden 
vernemen of er behoefte is aan een 
nieuwe (2

e
) editie van de Index 

(jaargangen 6 t/m 10). 
En zo ja, wie zou het op zich willen 
nemen om deze index tot stand te 
brengen. 
Meldt u ook hiervoor aan bij onze 
secretaris (telefonisch of per email). 
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Nieuwe leden sinds de ALV van april 2005: 
Behalve de 20 nieuwe leden die zich tijdens de Open Monumentendag hebben aangemeld, zijn  
er in de loop van dit jaar ook nog anderen geweest die lid wilden worden. In totaal gaat het om:  
 
Uit Voorburg 
- mr. E.P. Beimers 
- H. Brakman en mw. J.M. van Veen 
- mw. J.E.C. de Bruijn-van der Vliet 
- mw. P. Eppink-Verschoor 
- mw. W. de Groot 
- W.A. Harpe 
- S.C.J.A.M. Hori van der Willick 
- F.G. Jansen 
- P.C. de Jong 
- mw. C. van der Kleij 
- J.C. Koorevaar 
- drs. T.H.M. van Kooten 
- J.J. Korswagen 
- Nic.H. Lagerweij 
- M.R. de Ridder 
- P.L.M. Robijns 
- mw. Dr. D.J.A. Roodhuijzen-van Breda Vriesman 
- ir. J.R.C.M. Sanders 
- mw. Drs C.L.M. Scholten 
- hr. en mw. M. Soek 
- mw. J. Stoové 
- mw. W.S. Vlastra 
- drs P.L.J. Wapenaar 

Uit Leidschendam 
- mw. C.E. der Weduwe van der Ster 
 
Uit Maastricht 
- B.L.J.M. Lammers 
 
Uit Rijswijk 
- mw. F. Okx 
 
Uit Rosmalen 
- mw. C.A.M. Hendriks 
 
Uit Rotterdam 
- M.G.A.D. Harteveld 
 
Uit Zoetermeer 
- Th. Buurman 
 
Mét de nieuwe leden van vóór april jl., 

zijn er dit jaar   32   leden bij 

gekomen. 

Per 1 november telt de HVV 473 leden, 

waarvan 3 donateurs. 
 
 

Een HVV-ledenavond met “Koningin Emma, redster van Oranje” 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nel Kars als 
Koningin Emma 
 in 1901op de  
huwelijksdag  
van Wilhelmina  

 

Nel Kars als  
Koningin Emma op  
2 augustus 1933 
 de dag van haar  
75e verjaardag 

 
In een vorig theaterseizoen had Nel Kars al zowel de première als de dernière van haar solotoneelstuk 
'Prinses Marianne’ gespeeld in De Tobbe. 
En ook deze maal gunde zij het theater De Tobbe de première van haar nieuwe solostuk “Koningin 
Emma, redster van Oranje”. Deze vond op zondag 16 oktober plaats. 
Maar gezien de band die zij n.a.v. de uitgave van het HVV-boek over Prinses Marianne ook met de 
Historische Vereniging Voorburg had opgebouwd, bleek zij bereid om een besloten “voorpremière” te 
geven voor de leden van de Historische Vereniging Voorburg. 
Op zaterdag 15 oktober genoot een geheel gevulde zaal met HVV-leden dan ook met volle teugen van 
weer een schitterende creatie van Nel Kars. 
Met verve zette zij niet alleen Koningin Emma van 1901 tot 1933 voor ons neer, maar verscheen zij 
bovendien ten tonele als jonkvrouwe Elize barones van Ittersum,  Emma’s eerste hofdame, en als 
zuster van Daelen, een diacones compleet met collectebus van de Emmabloem. 


